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I fortsættelse af min henstilling i udtalelsen af 15. april 2020 har jeg modtaget 

Erhvervsministeriets mail af 14. september 2020 med bilag som opfølgning 

på henstillingen. Ministeriet har oplyst, at opfølgningen er koordineret med 

Miljø- og Fødevareklagenævnet og sendt på vegne af begge myndigheder.   

 

Erhvervsministeriet har oplyst bl.a., at regeringen på finanslovsforslaget for 

2021 foreslår, at Nævnenes Hus tilføres yderligere 47 mio. kr. fordelt på 10 

mio. kr. i 2021, 11 mio. kr. i 2022, 12 mio. kr. i 2023 og 14 mio. kr. i 2024 og 

frem.  

 

Erhvervsministeriet har endvidere oplyst, at Nævnenes Hus har opprioriteret 

behandlingen af sager modtaget i Miljø- og Fødevareklagenævnet før den 1. 

juli 2018. 

 

Det er på den baggrund myndighedernes forventning, at alle sager modtaget 

i Miljø- og Fødevareklagenævnet før den 1. juli 2018 vil være afviklet inden 

udgangen af 2021, dvs. et år tidligere end forudsat. 

 

Jeg takker for underretningen og foretager mig på det foreliggende grundlag 

ikke mere i sagen.   

Med venlig hilsen 

 
 

 

 

 

18. september 2020 
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